
J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült Abádszalók Város Képviselő-testületének 2009. október 29-én megtartott üléséről.

Az ülés helye: Városháza földszinti nagyterme

Jelen  vannak:  Bordás  Imre  polgármester,  Balogh  Gyula,  Cseh  Lajos,  Földházi  Julianna, 
Füleki  Istvánné,  Kasza  Gábor,  Szekrényes  István,  Pacsai  Norbert,  Szabó 
István, Szabóné Szél Terézia képviselők,

Répászky Miklós,  a helyi  Választási  Bizottság elnöke,  Dr.  Szűcs Sándorné 
könyvvizsgáló,  Perge Attila,  az abádszalóki Nyugdíjas Klub elnöke,  Kocsis 
Jánosné, a művelődési ház megbízott igazgatója,

a Polgármesteri Hivatal részéről: Ballagó László jegyző, Pál Antalné pénzügyi 
irodavezető,  Somodi László műszaki irodavezető,  Balogh József beruházási 
előadó, Lovász Jánosné jegyzőkönyvvezető.

Távol maradt:  Oláh Imre és Tóth Tibor képviselő bejelentéssel.

Bordás Imre polgármester:
Köszönti  a  képviselő-testület  tagjait  és  a  meghívottakat.  Megállapítja,  hogy  a  testület 
határozatképes, az ülést megnyitja. Indítványozza, hogy a képviselő-testület a jegyzőkönyv 
hitelesítésével Földházi Julianna és Pacsai Norbert képviselőket bízza meg, majd javaslatot 
tesz a napirendek megtárgyalására az alábbiak szerint:

N a p i r e n d i   j a v a s l a t

Napirend előtt:
- Képviselő eskütétele, megbízólevél átadása.
- Képviselők interpellációs kérdései, bejelentései.

Tárgysorozat:

1./ Tájékoztató a Gondozási Központ tevékenységéről.
Előadó: Füleki Istvánné Gondozási Központ vezetője

2./ A képviselő-testület 2010. évi munkatervének jóváhagyása.
Előadó: Ballagó László jegyző



3./ Tájékoztató a 2008-2009. évben indított fejlesztések állapotáról.
Előadó: Ballagó László jegyz

4./ Előterjesztések:

a./ Az önkormányzat 2009. évi költségvetésének módosítása.
Előadó: Bordás Imre polgármester

b./ A 2010. évi belső ellenőrzési terv jóváhagyása.
Előadó: Ballagó László jegyző

c./ Szennyvíz-projekt finanszírozásának vizsgálata.
Előadó: Bordás Imre polgármester

d./ Széchenyi út 36. sz. és Rákóczi út 1/1. sz. alatti ingatlanok hasznosítása.
Előadó: Bordás Imre polgármester

e./ Bizalom-Minőség Kft. ajánlatának megtárgyalása.
Előadó: Ballagó László jegyző

f./ Belső piaci jogharmonizáció
Előadó: Ballagó László jegyző

g./ Hat Szín Virág Óvoda alapító okiratának módosítása.
Előadó: Bordás Imre polgármester

h./ Társadalompolitikai Bizottság kiegészítése.
Előadó: Bordás Imre polgármester

       i./ Tisza-tó Térsége Leader Egyesület felé pályázat benyújtása.
Előadó: Bordás Imre polgármester

       j./ Tiszafüredi Városi Rendőrkapitányság vezetőjének kinevezése.
Előadó: Bordás Imre polgármester

Napirend után:
- Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről.
- Válaszadás interpellációs kérdésekre.

Mivel  a  napirenddel  összefüggésben  észrevétel,  módosító  indítvány  nem  hangzik  el,  a 
képviselő-testület egyhangúlag az alábbi határozatot hozza:

136/2009. (X. 29.) képviselő-testületi határozat:
napirendi javaslat elfogadásáról, jegyzőkönyv-hitelesítők megbízásáról.
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Abádszalók  Város  Képviselő-testülete  a  polgármesternek  a  napirendek 
megtárgyalására  vonatkozó  javaslatát  elfogadja,  egyidejűleg  a  jegyzőkönyv 
hitelesítésével Földházi Julianna és Pacsai Norbert képviselőket bízza meg.

Határozatról értesülnek:
1./ Képviselő-testület tagjai Helyben.

Bordás Imre polgármester:
Bejelenti, hogy eskütételre és megbízólevél átadására kerül sor. Felkéri Répászky Miklóst, a 
helyi Választási Bizottság elnökét, hogy Szekrényes Istvántól az esküt vegye ki és adja át 
részére a megbízólevelet.

Répászky Miklós, a helyi Választási Bizottság elnöke Szekrényes Istvántól az esküt kiveszi és 
részére átadja a megbízólevelet. (Az eskü szövege a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

Bordás Imre polgármester gratulál Szekrényes István képviselőnek, aki a továbbiakban teljes 
jogú képviselőként vesz részt a testületi ülésen.

- Interpellációs kérdések, bejelentések

Füleki Istvánné képviselő:
Megköszöni Kurcz Mária abádszalóki lakos ügyében tett intézkedéseket.
Problémaként veti fel, hogy az elmúlt hét folyamán két idős emberhez törtek be éjszaka a 
település központi részén. Szerinte ez olyan jelenség, amivel foglalkozni kell, s hathatósabb 
intézkedést kellene tenni.

Kasza Gábor képviselő:
A József A. krt.  üdülőövezeti  részén egy lakos állattartással  foglalkozik,  ami az üdültetés 
szempontjából  nem  igazán  kedvező.  Kb.  egy  évvel  ez  előtt  már  interpellált  ezzel 
összefüggésben és kérdezi, hogy milyen intézkedés történt.
Kérdése, hogy az orvosi rendelést illetően  lehetne-e még gyors és hathatós intézkedést tenni a 
lakosság tájékoztatása érdekében.

Az interpellációk után Bordás Imre polgármester  bejelenti,  hogy azok megválaszolására  a 
napirendek megtárgyalása után kerül sor.

1./ Napirend: Tájékoztató a Gondozási Központ tevékenységéről.

Füleki Istvánné, Gondozási Központ vezetője:
Megköszöni,  hogy fő  napirendi  pontként  került  ez  a  tájékoztató  betervezésre.  Megkaptak 
minden feltételt a működéshez, a személyi és tárgyi feltételek megfelelően adottak. Külön is 
kiemeli, hogy minden dolgozó megfelelő szakképzettséggel rendelkezik.
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Sajnos a  jövő évet  illetően  sokkal  elkeserítőbb a  helyzet.  Azzal  kell  számolni,  hogy nem 
fognak tudni minden igényt kielégíteni. Egyre többen kérnek segítséget, s az utóbbi időben a 
nagycsaládosok közül is egyre többen megkeresik őket.
Hangsúlyozza, hogy az elmúlt két évben nem volt olyan bejelentés, amely rossz fényt vetett 
volna a Gondozási Központra.
Jónak tartaná, ha készülne egy általános felmérés a hátrányos helyzetűekről.

Bordás Imre polgármester:
Az  elhangzottak  kapcsán  hangsúlyozza,  hogy  várhatóan  november  hónap  végén  kerül 
elfogadásra az állami költségvetés. A normatíva elég keményen érinti a Gondozási Központot 
is az elvonás tekintetében – akár 50 %-os csökkentéssel is lehet számolni. Átlagosan mintegy 
10  %-os  állami  normatíva  csökkentésről  beszélnek.  Sajnos  nem  sok  jóval  kecsegtet  az 
elkövetkező év,  s  még az sem ismert,  hogy az idegenforgalom két  forintja  hogyan alakul 
majd.
Megköszöni  a  Gondozási  Központ  dolgozóinak  munkáját,  s  javasolja  a  testületnek  a 
tájékoztató  tudomásulvételét,  azzal  a  kiegészítéssel,  hogy  a  határozatban  felelősként  a 
Gondozási Központ vezetője kerüljön megjelölésre.

A képviselő-testület a javaslattal egyetértve egyhangúlag az alábbi határozatot hozza:

137/2009. (X. 29.) képviselő-testületi határozat:
a Gondozási Központ tevékenységéről.

Abádszalók  Város  Képviselő-testülete  a  Gondozási  Központ  tevékenységéről  szóló 
tájékoztatót megtárgyalta, s azt – a Gondozási Központ dolgozóinak munkáját megköszönve – 
tudomásul veszi.
Feladatként az alábbiakat határozza meg: 

- Fel kell térképezni és összegezni a településen élő, nyugdíjkorhatáron felüli lakosság 
szociális helyzetét.

- Törekedni  kell  a  pályázati  lehetőségek  kihasználására,  különösen  a  működési 
feltételek javítását és a férőhelybővítést érintően.

            Határidő: folyamatos
            Felelős  : Gondozási Központ vezetője

Határozatról értesülnek:
1./ Észak-alföldi Regionális Államigazgatási Hivatal JNSZ Megyei Kirendeltsége
2./ Gondozási Központ vezetője Abádszalók,
3./ Képviselő-testület tagjai Helyben,
4./ Polgármesteri Hivatal Helyben.

2./ Napirend: A képviselő-testület 2010. évi munkatervének jóváhagyása.
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Ballagó László jegyző:
Kiegészítésként  tájékoztatja  a  képviselőket,  hogy  természetesen  a  munkatervet  ki  lehet 
egészíteni  konkrét  javaslatokkal.  A  testület  a  saját  hatáskörébe  tartozó  intézményeket 
beszámoltathatja, a nem hatáskörébe tartozó intézményektől tájékoztatást kérhet.

Füleki Istvánné képviselő:
Javasolja, hogy a testület február hónapban tárgyalja meg a termálprojekt helyzetéről szóló 
tájékoztatót, augusztus hónapban pedig hallgasson meg beszámolót a település egészségügyi 
helyzetéről, melynek előadója Dr. Bagi Imre háziorvos legyen.

Mivel más hozzászólás, javaslat nem hangzik el, a képviselő-testület egyhangúlag az alábbi 
határozatot hozza:

138/2009. (V. 29.) képviselő-testületi határozat:
a képviselő-testület 2010. évi munkatervének jóváhagyásáról.

Abádszalók Város képviselő-testülete 2010. évi munkatervét az alábbiak szerint jóváhagyja:

ABÁDSZALÓK VÁROS KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK

2010. évi munkaterve

I. ülés (február)

1./ Az önkormányzat 2010. évi költségvetésének jóváhagyása.
Előadó: Bordás Imre polgármester

2./ Beszámoló az adóhatóság tevékenységéről.
Előadó: Ballagó László jegyző

3./ Tájékoztató a termálprojekt helyzetéről.
Előadó: Szlabey László AF. Zrt. vezérigazgatója

II. ülés (március)

1./ Beszámoló az önkormányzat 2009. évi költségvetésének végrehajtásáról.
Előadó: Bordás Imre polgármester

2./ Beszámoló a 2009. évi közrend-közbiztonsági helyzetről.
Előadó: Tiszafüredi Városi Rendőrkapitány

3./ Tájékoztató a szabálysértési hatósági munkáról.
Előadó: Ballagó László jegyző
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III. ülés (május)

1./ Tájékoztató az idegenforgalomra való felkészülés helyzetéről.
Előadó: Abádszalók Várost Üzemeltető Kft. ügyvezetője

2./ Beszámoló Abádszalók város gyermekvédelmi helyzetéről.
Előadó: Takácsné Karkusz Erzsébet, Családsegítő Szolgálat helyi vezetője

IV. ülés (augusztus)

1./ Beszámoló az önkormányzat 2010. évi költségvetésének I. félévi időarányos
végrehajtásáról.
Előadó: Bordás Imre polgármester

2./ Beszámoló a Gondozási Központ tevékenységéről.
Előadó: Füleki Istvánné, Gondozási Központ vezetője

3./ Tájékoztató a település egészségügyi ellátásáról.
Előadó: Dr. Bagi Imre háziorvos

Alakuló ülés (október)

Határozatról értesülnek:
1./ Munkatervben érintettek Székhelyükön,
2./ Észak-alföldi Regionális Államigazgatási Hivatal JNSZ Megyei Kirendeltsége,
3./ Polgármesteri Hivatal Helyben.

3./ Napirend: Tájékoztató a 2008-2009. évben indított fejlesztések állapotáról.

Balogh Gyula bizottsági elnökhelyettes:
Az Ügyrendi-Pénzügyi-Idegenforgalmi és Várospolitikai Bizottság hosszasan foglalkozott a 
témával  és elismerését  fejezte  ki  az elvégzett  munkáért.  Sajnálatosnak tartja  a bizottság  a 
turisztikai  pályázatok elakadását,  de az volt  a véleménye,  hogy továbbra is  keresni kell  a 
lehetőséget ilyen jellegű pályázatok benyújtására.

A  tájékoztatóval  kapcsolatosan  kérdése  van  Kasza  Gábor,  Szabóné  Szél  Terézia,  Füleki 
Istvánné és Cseh Lajos képviselőknek, melyekre Balogh József beruházási előadó, Somodi 
László műszaki irodavezető és Ballagó László jegyző válaszol.

Balogh Gyula képviselő:
Sajnálatát fejezi ki, hogy a turisztikai pályázatoknál a KÖTI-KÖVIZIG részéről ilyen gátló 
tényezők  vannak.  Bizottsági  ülésen  is  felmerült,  hogy  új  alapokra  kellene  helyezni  a 
vízüggyel folytatott  tárgyalásokat, de a kérdések, illetve válaszadás kapcsán kiderült,  hogy 
sajnos ez sem járható út.
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Információi szerint a Tisza-tavat érintően bizonyos kotrási munkák megkezdődtek, de ez még 
nem a 6 milliárd forintos projekt része.

Pacsai Norbert képviselő:
A Tisza-tó legnagyobb problémája, hogy nincs másik példa rá Európában. Ez tulajdonképpen 
nem tó, hanem egy folyónak a kiöblösödése. Tavasszal hordalékos vízzel kerül feltöltésre, így 
évente mintegy 2 cm-rel növekszik a lerakódás. Ilyen mennyiségű lerakódást kikotorni szinte 
tejességgel lehetetlen. Így marad az a lehetőség, hogy alkalmazkodni kell a viszonyokhoz, s 
különös hangsúlyt kell helyezni a vízisportok, illetve az ökoturizmus adta lehetőségekre.

Szekrényes István képviselő:
Hozzászólásában a tiszafüredi turisztikai beruházásokról beszél.

Kasza Gábor képviselő:
A kérdések és válaszadás során felmerült a part üzemeltetése, illetve ennek kapcsán az, hogy 
esetleg vissza lehetne térni a „Bizalom-Minőség” Kft. korábban tett ajánlatára. Arra is történt 
utalás, hogy a part üzemeltetője jelenleg az AVÜSZ Kft. A maga részéről komolytalannak 
tartaná,  ha ebben nem a testület  döntene. Szerinte ki kell  írni egy nyilvános pályázatot az 
üzemeltetésre – amennyiben a testület ezt indokoltnak tartja.

Mivel több hozzászólás, észrevétel nem hangzik el, Bordás Imre polgármester a tájékoztatót 
szavazásra bocsátja.

139/2009. (X. 29.) képviselő-testületi határozat:
a 2008-2009. években indított fejlesztések állapotáról.

Abádszalók Város  Képviselő-testülete  a  2008-2009.  években indított  fejlesztések 
állapotáról szóló tájékoztatót elfogadja.

Határozatról értesülnek:
1./ Észak-alföldi Regionális Államigazgatás JNSZ Megyei Kirendeltsége,
2./ Képviselő-testület tagjai Helyben,
3./ Polgármesteri Hivatal Helyben.

4./ Előterjesztések
     a./ Az önkormányzat 2009. évi költségvetésének módosítása.

Balogh Gyula bizottsági elnökhelyettes:
Az Ügyrendi-Pénzügyi-Idegenforgalmi és Várospolitikai Bizottság tárgyalta az előterjesztést 
és azt a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja.

Mivel kérdés, észrevétel nem hangzik el, a képviselő-testület egyhangúlag az alábbi rendeletet 
alkotja:

Abádszalók Város Képviselőtestületének
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13/2009. (X. 29.)
rendelete

Abádszalók Város Önkormányzata 2009. évi költségvetéséről szóló 6/2009.(III.26.),
     7/2009.(III.26.), 10/2009.(V.28.),11/2009.(VIII.27.) számú rendeletével módosított 
     1/2009.(II.19.) rendeletének módosításáról.    

Abádszalók Város Képviselőtestülete az államháztartásról szóló 1992. évi  XXXVIII
törvényben, valamint az államháztartás működési rendjéről szóló 217/1998.(XII.30.) Korm.
rendeletben foglaltak alapján az önkormányzat 2009. évi költségvetését az alábbiak szerint 
módosítja
.

1. §

BEVÉTELEK

1.) Állami hozzájárulások előirányzata  85.077.517.-Ft-al növekszik, ezen belül:
              
             Normatív állami hozzájárulás                                +     2.665.162.-Ft
             Központosított támogatás                                      +   66.485.100.-Ft
             Működésképtelen önkorm. egyéb támogatása       +     5.000.000.-Ft
             Leghátr.helyzetű kistérség felzárkózt.                   +   14.541.000.-Ft
             Önkorm.sajátos működési bevétele 
             / személyi jöv.adó mérséklése/                             -       3.613.745.-Ft

 2.) Támogatás értékű bevételünk előirányzata  177.989.000.-Ft-al növekszik:

         Támogatás értékű műk.bevétel:                                 +    4.585.000.-Ft
              Előző évi műk.maradv.telj.helyi önkorm.            +    3.500.000.-Ft  
              Elkülönített állami pénzalaptól                             +    1.085.000.-Ft 

         Támogatás értékű felhalm.célú bevétel:                    +  173.404.000.-Ft      
              Beruh.c.tám.ért.bev.EU-s programra                    +  167.804.000.-Ft
              Beruh.c.támog.ért.bev.telj.h.önkorm.                   +      5.600.000.-Ft

 3.)  Hitelek előirányzata 864.877.000.-Ft-al csökken: ezen belül

          Működési célú hitel felvétel                                     +   300.000.000.-Ft 
          Felhalmozási célú hitel                                            - 1.164.877.000.-Ft  

.

A költségvetés bevételi főösszege 601.810.483.-Ft-al 2.089.199.41700,-Ft –ra csökken.
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.

2.§

KIADÁSOK

1.) Működési és fenntartási kiadásunk előirányzata 75.268.000.- Ft-tal növekszik, ezen belül:
                  
          Bér kiadás                                                                                +           55.393.000.- 
          Munkaadókat terhelő járulékok                                               +           15.165.000.-
          Dologi kiadás                                                                           +             4.710.000.-  
 
2.) Működési célú pénzeszköz átadás előirányzata 981.000.-Ft-al növekszik. 

3.) Működési célú hitel törlesztésünk 300.000.000.-Ft-al növekszik.

4.) Működési célú tartalékunk  1.811.183.-Ft-al csökken.                                      

5.) Felhalmozási célú kiadások előirányzata 976.248.300.-Ft-al csökken:
      
          Felhalmozási célú kiadásunk                                                  -           984.428.000.-
          Felh.c.pe.átadás államházt.kívülre                                          +                   47.500.-
          Felhalmozási célú tartalék                                                       +              8.132.200.- 

3. §

1.) A képviselő-testület utasítja a Polgármesteri Hivatalt, hogy a módosításokat a
      költségvetésben, a számviteli nyilvántartásokon vezesse át.

2.) Ez a rendelet kihirdetése napján lép hatályba, kihirdetéséről a jegyző gondoskodik.

Abádszalók, 2009. október 29.

(: Bordás Imre : )                                                             (: Ballagó László : )
    polgármester                                                                         jegyző

       
      b./ A 2010. évi belső ellenőrzési terv jóváhagyása.
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Balogh Gyula bizottsági elnök:
Az  Ügyrendi-Pénzügyi-Idegenforgalmi  és  Várospolitikai  Bizottság  tárgyalta  az 
előterjesztését, s azt elfogadásra javasolja.

Mivel  kérdés,  észrevétel  nem  hangzik  el,  a  képviselő-testület  egyhangúlag  az  alábbi 
határozatot hozza:

140/2009. (X. 29.) képviselő-testületi határozat:
Abádszalók Város Önkormányzata 2010. évi belső ellenőrzési tervének jóváhagyásáról.

1.) Abádszalók Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  az Önkormányzat 
2010. évi belső ellenőrzési tervét az alábbi mellékletek szerint jóváhagyja:

1. ÉVES ELLENŐRZÉSI TERV 
2. KAPACITÁS FELMÉRÉS
3. MUNKAIDŐ MÉRLEG
4. KOCKÁZATELEMZÉSEK

2.) A belső  ellenőrzési  feladatok  ellátásának módját  illetően  úgy dönt,  hogy a 
feladatot 2010. évben is a Tiszafüredi Többcélú Kistérségi Társulás keretében, 
1 fő vállalkozó belső ellenőrrel látja el.

Határozatról értesülnek:
1./ Észak-alföldi Regionális Államigazgatási Hivatal JNSZ Megyei Kirendeltsége,
2./ Tiszafüredi Többcélú Kistérségi Társulás Tiszafüred,,
+./ Váradi Istvánné belső ellenőr, Szolnok,
4/ Dr. Szűcs Istvánné könyvvizsgáló Szolnok,
5./ Polgármesteri Hivatal Helyben.

      c./ Szennyvíz-projekt finanszírozásának vizsgálata.

Balogh József beruházási előadó:
Kiegészítésként  tájékoztatja  a testületet,  hogy október 27-én Kunhegyes Város Képviselő-
testülete tárgyalta az előterjesztést és biztosítja az 1.550.000.- Ft összegű támogatást.

Balogh Gyula bizottsági elnökhelyettes:
Az Ügyrendi-Pénzügyi-Idegenforgalmi és Várospolitikai Bizottság tárgyalta az előterjesztést 
és elfogadásra javasolja.

Mivel  kérdés,  észrevétel  nem  hangzik  el,  a  képviselő-testület  egyhangúlag  az  alábbi 
határozatot hozza:

141/2009. (X.29.) képviselő-testületi  h a t á r o z a t :
a szennyvíz-projekt finanszírozásának vizsgálatáról.
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Abádszalók Város Önkormányzata Képviselő-testülete egyetért azzal, hogy az 
Abádszalók-Kunhegyes  Közös  Szennyvízkezelő  Társulás  a  Raiffeisen  Bank 
Zrt.-t megbízza az Abádszalók-Kunhegyes közös szennyvízelvezetési projektje 
és tisztítási projektje 2. fordulós pályázata mellékleteként benyújtandó kötelező 
érvényű ajánlat készítésével.

 Az  ajánlat  kiállításáért  kért  2.500.000,-  Ft  összegből  Abádszalók  Város 
Önkormányzatára jutó 950.000,- Ft-ot 2009 évi költségvetéséből biztosítja.

Határozatról értesülnek:
1. Észak-Alföldi Regionális Államigazgatási Hivatal Szolnoki Kirendeltsége
2. Képviselő-testület tagjai, Helyben 
3. Polgármesteri Hivatal Műszaki Iroda, Helyben.

       d./ Széchenyi út 36. és Rákóczi út 1/1. sz. alatti ingatlanok hasznosítása.

Bordás Imre polgármester:
Az előterjesztéshez  kapcsolódva,  tájékoztatja  a  képviselő-testületet,  hogy  levelet  kapott  a 
Nyugdíjas  Klub jelenlévő  elnökétől,  melyben  arról  szól,  hogy egy  közhasznú  alapítványt 
hoztak  létre,  s  azt  kérik,  hogy  az  alapítvány  székhelyeként  a  művelődési  ház  címét 
jegyeztethessék be. Úgy gondolja, hogy ez túlmegy az ő hatáskörén, ezért  kéri ebben is a 
testület állásfoglalását.

Ballagó László jegyző:
Jó lett volna megismerni az alapítvány céljait, alapító okiratát, tisztázni, hogy nincs-e átfedés 
a két dolog között.

Bordás Imre polgármester:
Megkérdezi, hogy a testület meg szeretné-e hallgatni a Nyugdíjas Klub elnökét.

         A képviselő-testület a Nyugdíjas Klub elnökének meghallgatásával egyetért..

Perge Attila, Nyugdíjas Klub elnöke:
Szól az alapítvány működésének lényegéről, céljairól, mely tulajdonképpen egy úgynevezett 
„háttér-alapítvány” és a Nyugdíjas Klub munkáját segítené, 
A Széchenyi  út  36.  sz.  alatti  ingatlanra  vonatkozóan  szintén  egy közérdekű ügy kapcsán 
nyújtották be a kérelmet, ugyanis szeretnének létrehozni egy helytörténeti tárlatot, kiállítást. 
Ezt a képviselők az előterjesztés mellékletéből már ismerik.

Balogh Gyula bizottsági elnökhelyettes:
Az Ügyrendi-Pénzügyi-Idegenforgalmi és Várospolitikai Bizottság tárgyalta az előterjesztést 
és az volt a véleménye, hogy a testület hallgassa meg a Nyugdíjas Klub vezetőjét.
A bizottság egyébként az előterjesztés szerinti határozati javaslat elfogadását támogatta.
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Az  előterjesztéssel,  illetve  a  beadvánnyal  kapcsolatosan  kérdése  van  Bordás  Imre 
polgármesternek, valamint Balogh Gyula, Cseh Lajos és Szabóné Szél Terézia képviselőnek, 
melyekre Perge Attila, a Nyugdíjas Klub vezetője válaszol.

Szabóné Szél Terézia képviselő:
Személy szerint híve minden civil kezdeményezésnek, s úgy gondolja, hogy lehetőség szerint 
ehhez a képviselő-testületnek is meg kell adni a segítséget. Szerinte a két kezdeményezést 
össze lehet hangolni.
A digitális emlékbankra vonatkozó kezdeményezést nem támogatja.

Pacsai Norbert képviselő:
A Nyugdíjas Klub működésével kapcsolatosan hangsúlyozza, hogy a művelődési ház jelenleg 
rendelkezik szabad kapacitással, s teljes infrastruktúrával.
Azt  támogatja,  hogy  a  Nyugdíjas  Klub  kapjon  helyet  a  művelődési  házban,  s  amikor  a 
helytörténeti  gyűjtemény  méltó  módon elhelyezhető  lesz,  akkor  ebbe besegít  a  Nyugdíjas 
Klub.
Magánemberként  az a  véleménye,  hogy semmiképpen nem hozott  volna létre  alapítványt, 
mert rengeteg baj van vele.

Szabó István alpolgármester:
Vállalja,  hogy  ő  volt  a  civilszervezetek,  alapítványok  létrehozásának  egyik  fő 
kezdeményezője,  hiszen  így  a  különböző  pályázati  lehetőségekben  részt  vehetnek.  Így 
hozzájuthatnak  olyan forrásokhoz,  amihez  egyébként  nem jutnának,  ha nem rendelkeznek 
megfelelő jogi formával.
Egyetért  azzal,  hogy egy alapítványnak  a  székhelye  olyan intézményhez  kötődjön,  ahová 
egyébként  már  korábban  is  kötődött.  Támogatja,  hogy  az  alapítvány  székhelyeként  a 
művelődési ház kerüljön megjelölésre.

Szekrényes István képviselő:
A  Közép-Tiszai  Vidékfejlesztő  alapítvány  és  a  Tisza-tó  Térsége  Leader  Egyesület 
támogatásával egyetért.
A  nyugdíjas  Klub  tevékenységét  illetően  üdvözli  a  kezdeményezést,  de  amennyiben  a 
különböző gyűjtemények elhelyezése,  a raktározás a művelődési házban történik,  akkor az 
intézménynek  rendszeres  használatot  kell  biztosítani  a  Klubnak.   Szerinte  az  lenne  az 
optimális  megoldás,  ha  a  raktározás  a  Széchenyi  úti  ingatlanban,  a  kiállítás  pedig  a 
művelődési házban történne, vagy az  „A” épületben.

Bordás Imre polgármester:
Felhívja a figyelmet, hogy a Széchenyi úti ingatlan ki van jelölve értékesítésre, s kéri azt is 
figyelembe venni,  hogy ez  az  egy épülete  van az önkormányzatnak,  s  amennyiben olyan 
értéket hoznak létre, akkor ez a téma ide fog visszajönni.

Ballagó László jegyző:
Nem  tisztázott,  hogy  a  közgyűjtemény  kinek  a  tulajdona,  a  digitális  adatgyűjtéssel 
kapcsolatosan  nem  érti,  hogy  kiről  gyűjt  adatot  az  alapítvány.  Természetesen  megfelelő 
törvényi keretek között van erre lehetőség. 
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Végezetül  megjegyzi,  hogy szerinte  a  Széchenyi  úti  ingatlan  állaga  olyan állapotban van, 
hogy az a „Tarka” ABC sorsára fog jutni, vagyis le kell bontani.

A  hozzászólásokat  követően  Bordás  Imre  polgármester  egyenként  szavazásra  bocsátja  az 
előterjesztésben  szereplő  határozati  javaslatokat,  illetve  az  Alapítvány  székhelyének 
bejegyzésére vonatkozó indítványt.
A képviselő-testület a Széchenyi út 36. sz. alatti ingatlannal kapcsolatosan 9 szavazattal, 1 
tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozza:

142/2009. (X. 29.) Képviselő-testületi határozat
A Széchenyi út 36. szám alatti ingatlan igénybevételének elutasításáról

Abádszalók  Város  Képviselő-testülete  bár  egyetért  a  nyugdíjas  klub  által 
kezdeményezett tevékenységgel, az ingatlan igénybevételét túlzottnak tartja, ezért 
az ingatlan bérbeadását nem támogatja. 
Amennyiben  a  tevékenység  mérete  indokolja,  a  Képviselő-testület  a 
megnövekedett igénynek megfelelő elhelyezést biztosítja. 

Határozatról értesülnek:
1./ Észak-alföldi Regionális Államigazgatási Hivatal JNSZ Megyei Kirendeltsége,
2./ Nyugdíjas Klub, Perge Attila klubvezető útján,
3./ Polgármesteri Hivatal Helyben.

A Képviselő-testület  a Nyugdíjas Klub Közhasznú Alapítvány székhelyének bejegyzésével 
összefüggésben egyhangúlag az alábbi határozatot hozza:

143/2009. (X. 29.) Képviselő-testületi határozat
Közhasznú Alapítvány székhelyének bejegyeztetéséről.

Abádszalók Város  Képviselő-testülete  hozzájárul,  hogy a Nyugdíjas  Klub által 
alapítandó Közhasznú Alapítvány székhelyeként az Abádszalók, Mikszáth K. u. 3. 
sz. alatti művelődési ház kerüljön bejegyzésre.

Határozatról értesülnek:
1./ Észak-alföldi Regionális Államigazgatási Hivatal JNSZ Megyei Kirendeltsége,
2./ Nyugdíjas Klub, Perge Attila klubvezető útján,
3./ Polgármesteri Hivatal Helyben.

A képviselő-testület a Rákóczi út 1/1. sz. alatti ingatlan hasznosítását érintően 8 szavazattal, 2 
tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozza:

144/2009. (X. 29.) Képviselő-testületi határozat
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Rákóczi út 1/1. szám alatti ingatlan hasznosításáról

Abádszalók  Város  Képviselő-testülete  megvásárlási  szándék  kinyilvánítása 
mellett,  ingyenesen bérbe adja  2009. november 01.  napjától,  a  Rákóczi  út  1/1. 
szám alatti ingatlant, a Közép-Tiszai Vidékfejlesztő Alapítvány, valamint a Tisza-
tó  Térsége  Leader  Egyesület  részére,  Kistérségi  Vidékfejlesztő  Módszertani 
Központ létrehozásának céljából. Az önkormányzat opciót biztosít 2010. december 
31-ig a bérbe vevő részére, 1.000.000,- Ft megfizetése mellett. Az opció díjának 
megfizetése a bérleti szerződés aláírásának napján esedékes, összege beszámításra 
kerül  a  vételárba.  A bérleti  és  opciós  szerződés  aláírására  a  polgármester  kap 
felhatalmazást. 
A  helyi  Cigány  Kisebbségi  Önkormányzat  működésének  biztosítása  a 
Polgármesteri Hivatal épületében biztosított. 

Felelős: Bordás Imre polgármester
Határidő: 2009. november 01.

Határozatról értesülnek:

1. Észak-alföldi  Regionális  Államigazgatási  Hivatal,  JNSZ  Megyei 
Kirendeltség

2. Közép-Tiszai Vidékfejlesztő Alapítvány, Kunhegyes
3. Tisza-tó Térsége Leader Egyesület, Abádszalók
4. Polgármesteri Hivatal helyben

      e./ Bizalom-Minőség Kft. ajánlatának megtárgyalása.

Balogh Gyula bizottsági elnök:
Az Ügyrendi-Pénzügyi-Idegenforgalmi és Várospolitikai Bizottság tárgyalta az előterjesztést. 
A bizottság módosító indítványa a határozatot olyképpen egészítené ki, hogy: „egy esetleges 
ingatlancsere lehetőségét az ajánlattevőnek felkínálja.” Ennek kapcsán felmerült egyébként az 
abádi „kisiskola” is.

Mivel kérdés, észrevétel,  hozzászólás nem hangzik el,  a képviselő-testület  egyhangúlag az 
alábbi határozatot hozza:

145/2009. ( X. 29.) képviselő-testületi határozat:
a Bizalom-Minőség Kft. ajánlatának elutasításáról.

Abádszalók  Város  Képviselő-testülete  –  tekintettel  az  önkormányzat  anyagi 
helyzetére  – nem kíván élni  a  Bizalom-Minőség Kft.  által  felajánlott  vásárlási 
lehetőséggel.  A  képviselő-testület  egy  esetleges  ingatlancsere  lehetőségét  az 
ajánlattevőnek felkínálja.

Határozatról értesülnek:
1./ Észak-alföldi Regionális Államigazgatási Hivatal JNSZ Megyei Kirendeltsége,
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2./ Bizalom-Minőség Kft. ügyvezetője, Tiszafüred, Fő út 35.
3./ Polgármesteri Hivatal Helyben.

      f./ Belső piaci jogharmonizáció

Mivel az előterjesztéssel kapcsolatosan kérdés, észrevétel nem hangzik el, a képviselő-testület 
egyhangúlag az alábbi határozatot hozza:

146/2009. (X. 29.) képviselő-testületi határozat:
a belső piaci jogharmonizációról.

Abádszalók  Város  Képviselő-testülete  érvényes  rendeleteit  felülvizsgálta  és 
megállapítja,  hogy  hatályos  rendeletei  a  belső  piaci  szolgáltatásokról  szóló 
2006/123/EK irányelvbe ütköző rendelkezést nem tartalmaz.

Határozatról értesülnek:
1./ Észak-alföldi Regionális Államigazgatási Hivatal Debrecen,
2./ Észak-alföldi Regionális Államigazgatási Hivatal JNSZ Megyei Kirendeltsége,
3./ Polgármesteri Hivatal Helyben.

      g./ Hat Szín Virág Óvoda alapító okiratának módosítása.

Mivel az előterjesztéssel kapcsolatosan kérdés, észrevétel nem hangzik el, a képviselő-testület 
az alábbi határozatot hozza:

147/2009. (X. 29.) Képviselő-testületi határozat
a Hat Szín Virág Óvoda Alapító Okiratának módosításáról

Abádszalók Város Képviselő-testülete, mint a Hat Szín Virág Óvoda fenntartója 
az intézmény Alapító Okiratát az alábbiak szerint módosítja:

Intézmény, feladat                           Jelenlegi(fő)     Létszámcsökkentés utáni 
létszámkeret(fő)

- Óvodapedagógus                              34                             33
- logopédus                                            1                               1
- óvoda titkár                                         1                               1 
- óvodai dajka                                      20,5                          20,5
  Összesen:                                           56,5                          55,5   

A Tagintézmények címszónál módosulás

    6., Napköziotthonos Óvoda Tiszaszőlős
         Székhelye: 5244 Tiszaszőlős, Szabadság tér 4.        2 csop.  50 fő
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________________________________________________________________
Összesen:                                                                          16 csop. 395 fő

Az  önkormányzat  költségvetési  szerveinél  a  meglévő  üres  álláshelyeken  az 
előreláthatólag megüresedő álláshelyeken vagy a tervezett új álláshelyeken, ill. 
szervezeti  változás  feladat  átadás  következtében  az  önkormányzat  fenntartói 
körén  kívül  is  munkáltatónál  a  létszámcsökkentéssel  érintett  álláshelyen 
foglalkoztatottak  munkaviszonyban  töltött  ideje  folyamatosságának 
megszakítása nélküli foglalkoztatására nincs lehetőség.

Határidő: 2009.09.01.
Felelős: Földházi Julianna intézményvezető

Határozatról értesülnek:

1. Észak-alföldi Regionális Államigazgatási Hivatal JNSZ Megyei 
Kirendeltsége

2. Hat Szín Virág Óvoda Vezetője
3. Tiszaszőlős Község Önkormányzatának Képviselő-testülete
4. Államkincstár
5. Irattár 

      
      h./ Társadalompolitikai Bizottság kiegészítése.

Mivel az előterjesztéssel kapcsolatosan kérdés, észrevétel nem hangzik el, a képviselő-testület 
egyhangúlag az alábbi határozatot hozza:

148/2009. (X. 29.) képviselő-testületi határozat:
Szekrényes István bizottsági tag megválasztásáról.

Abádszalók  Város  Képviselő-testülete  a  Társadalompolitikai  Bizottságba 
Szekrényes István képviselőt tagként választja be 2009. október 29-től.

Határozatról értesülnek:
1./ Szekrényes István képviselő Kunhegyes, Jósika u. 1/a.
2./ Képviselő-testület tagjai Helyben,
3./ Polgármesteri Hivatal Helyben.

E napirendi pont megtárgyalása után Balogh Gyula képviselő elhagyja az üléstermet, így a 
továbbiakban 9 képviselő folytatja a munkát.

      i./ Tisza-tó Térsége Leader Egyesület felé pályázat benyújtása.
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Kocsis Jánosné mb. művelődési ház igazgató:
Azért  nyújtották  be  a  pályázatot,  mert  nem  szeretnék,  ha  a  hagyományőrző  programok 
kimaradnának a nyári rendezvénysorozatból, mivel azokat már nem a művelődési ház, hanem 
az AVÜSZ Kft. szervezi.

Szabó István alpolgármester:
A  településről  több  szervezettel  egyeztettek  annak  érdekében,  hogy  minél  több  forrást 
tudjanak az „Abádszalóki Nyár” jövő évi rendezvényeire biztosítani.
Felhívja a figyelmet, hogy 9 millió forint feletti forrásnál közbeszerzést kell lefolytatni.

Mivel  kérdés,  észrevétel  nem  hangzik  el,  a  képviselő-testület  egyhangúlag  az  alábbi 
határozatot hozza:

149/2009. (X. 29.) képviselő-testületi határozat:
a  Tisza-tó  Térsége  Leader  Egyesület  által  kiírt  „Rendezvények,  konferenciák, 
ismeretterjesztő  előadások,  akciók  szervezése,  lebonyolítása,  szabadidős-  és 
sporttevékenységek” támogatására.

Abádszalók  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  támogatja  az 
„Abádszalóki  Kompér-  és  hagyományőrző   Népijáték  Fesztivál”  pályázatban 
megfogalmazott  célok  megvalósítását.  A  pályázat  elkészítésével  a  Művelődési 
Ház kollektíváját bízza meg. A pályázott összeg: 9.000.000.- Ft.

Határidő: 2009. október 30.
Felelős  : Kocsis Jánosné mb. intézményvezető

Határozatról értesülnek:
1./ Észak-alföldi Regionális Államigazgatási Hivatal JNSZ Megyei 
2./ Tisza-tó Térsége Leader Egyesület Abádszalók,
3./ Művelődési Ház mb. igazgatója Abádszalók,
4./ Polgármesteri Hivatal Helyben.

      j./ Tiszafüredi Városi Rendőrkapitányság vezetőjének kinevezése.

Mivel az előterjesztéssel kapcsolatosan kérdés, észrevétel nem hangzik el, a képviselő-testület 
egyhangúlag az alábbi határozatot hozza:

150/2009. (X. 29.) képviselő-testületi határozat:
a Tiszafüredi Városi Rendőrkapitányság vezetőjének kinevezéséről.

Abádszalók  Város  Képviselő-testülete  Szabó  Istvánné  rendőr  századosnak  a 
Tiszafüredi Városi Rendőrkapitányság vezetőjévé – 2010. január 1-i hatállyal – 
történő kinevezésével egyetért.
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Határozatról értesülnek:
1./ Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Rendőr-főkapitányság Vezetője Szolnok,
2./ Észak-alföldi Regionális Államigazgatási Hivatal Kirendeltsége Szolnok,
3./ Képviselő-testület tagjai Helyben,
4./ Polgármesteri Hivatal Helyben.

- Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről.
Bordás Imre polgármester:
A vasúttal  összefüggésben  tájékoztatja  a  képviselőket,  hogy  a  tiltakozás  kapcsán  sikerült 
elérni,  hogy  a  102-es  szárnyvonal  –  Kál-Kápolna  és  Kisújszállás  között  –  csökkentett 
járatszámmal ugyan, de megmaradt. Véleménye szerint ez fontos sikerként könyvelhető el.
Orvosi témában több tárgyalás és levélváltás is történt, s legutóbb a testület is foglalkozott 
ezzel a kérdéssel. Megérkezett Dr. Halas József levele, hogy 2010. január 1-től nem kívánja a 
praxist  folytatni.  Az  ügyön  az  érintett  munkatársak  dolgoznak,  s  várhatóan  a  novemberi 
testületi ülésre fog bekerülni az ezzel kapcsolatos előterjesztés.

Mivel a tájékoztatóval kapcsolatban kérdés, észrevétel nem hangzik el, a képviselő-testület 
egyhangúlag az alábbi határozatot hozza:

151/2009. (X. 29.) képviselő-testületi határozat:
a két ülés között történt fontosabb eseményekről szóló tájékoztató tudomásulvételéről.

Abádszalók Város Képviselő-testülete a polgármesternek a két ülés között történt 
fontosabb eseményekről szóló tájékoztatóját tudomásul veszi.

Határozatról értesülnek:
1./ Észak-alföldi Regionális Államigazgatási Hivatal Kirendeltsége Szolnok,
2./ Polgármesteri Hivatal Helyben.

- Válaszadás interpellációs kérdésekre.

Ballagó László jegyző:
Füleki Istvánné kérdésére elmondja, hogy a Hivatal sajnos csak jelzéssel tud élni a rendőrség 
felé. Egyébként a rendőrőrs is létszámhiánnyal küszködik, nem tudja a létszámot megfelelő 
arányban feltölteni.
Kasza Gábor bejelentésére válaszolva, tájékoztatja a testületet, hogy a műszaki irodavezetővel 
voltak  a  helyszínen,  s  felhívták  a  figyelmet  az  állattartás  szabályaira,  s  a  kerítés 
rendbetételére. Amikor ezt visszaellenőrizték, nem tapasztaltak problémát és az óta nem is 
érkezett panasz az állattartó ellen. Az állattartástól nem lehet eltiltani.
Az orvosi  rendeléssel  kapcsolatosan  a  Hivatal  több plakátot  és  szóróanyagot  helyezett  el, 
amiben  felhívta  a  lakosság  figyelmét  a  változásokra.  Elképzelhető,  hogy  ez  kevésnek 
bizonyult.

Bordás Imre polgármester:
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A betöréseket  illetően remélhetőleg segíteni  fogja a rendőrség munkáját  a Településőrség, 
mely november 1-től fog működni. Ez mellett  írásban is meg fogja keresni a rendőrséget, 
felhívva a figyelmet a jelzett problémákra.
A rendeléssel kapcsolatosan el kell helyezni egy figyelmeztető táblát az orvosi rendelőnél, 
hogy pontosan hol, mikor történik a rendelés.

Somodi László műszaki irodavezető:
Megerősíti Ballagó László jegyző válaszát az állattartással kapcsolatosan. Ha nincs bejelentés, 
akkor a Hivatal nem tud mire intézkedni.
Most érkezett  nem régen egy bejelentés  levélben valamelyik szomszédtól,  így most újabb 
intézkedésre kerül sor.

Ezt  követően  Bordás  Imre  polgármester  megkérdezi  az  interpelláló  képviselőket,  majd  a 
képviselő-testületet, hogy a kérdésekre adott válaszokat elfogadják-e.

A képviselő-testület a szavazás eredményeként egyhangúlag az alábbi határozatot hozza:

152/2009. (X. 29.) képviselő-testületi határozat:
interpellációs kérdésekre adott válaszok elfogadásáról.

Abádszalók  Város  képviselő-testülete  és  az  interpelláló  képviselők  az 
interpellációs kérdésekre adott válaszokat elfogadják.

Határozatról értesülnek:
1./ Észak-alföldi Regionális Államigazgatási Hivatal Kirendeltsége Szolnok,
2./ Képviselő-testület tagjai Helyben,
3./ Polgármesteri Hivatal Helyben.

Füleki Istvánné képviselő:
Bejelenti, hogy nagyon felháborította az a levél, melyet Kovács Mihály volt képviselőtársa írt 
és szóróanyagként terjesztett a városban éppen a Város Napján. Személy szerint visszautasítja 
azokat a feltevéseket, amiket levelében leír.  Örül, hogy volt képviselő-társa jelen van és ezt a 
szemébe mondhatja.
Korrektebb dolognak tartotta volna, ha itt és személyesen mondja el a problémáit. Egyébként 
nem kell mindig mindenben egyetérteni.
Rendkívüli módon felháborította ez a dolog, ezért vállalta be, hogy ezt itt elmondja és kikérje 
magának.

Ballagó László jegyző:
Bejelenti, hogy az informatikusi munkakör 2009. november 1-gyel betöltésre kerül. A pályázó 
informatikai tanári képesítéssel rendelkezik.

Ezt követően Bordás Imre polgármester megköszöni a résztvevők megjelenését,  a testületi 
ülést bezárja.

                                                                    k.m. f.
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(: Bordás Imre :)                                                                                        (: Ballagó László :)
   polgármester                                                                                                    jegyző

(: Földházi Julianna :)    (: Pacsai Norbert :)
jegyzőkönyvhitelesítők
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